

編號 Ref. No.:	CT/013/25
日期 Date:	10/02/2025

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 深港通 – 創業板股票之中央結算系統股份代號配對
Subject: **SHENZHEN-HONG KONG STOCK CONNECT – CCASS CODE MAPPING FOR CHINEXT STOCKS**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline² (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

現時於深港通北向交易下以 300XXX 和 301XXX 開首的深圳證券交易所創業板股票股份代號分別配對至 77XXX 和 78XXX 的中央結算系統股份代號。中華通交易所參與者 (CCEP) 及透過中華通交易所參與者買賣之交易所參與者 (TTEP) 須留意未來新納入的以 302XXX 開首的創業板股票股份代號將配對至 79XXX 的中央結算系統股份代號。

Currently Shenzhen Stock Exchange ChiNext shares traded under Northbound Trading of Stock Connect with stock codes starting with 300XXX and 301XXX are mapped to 77XXX and 78XXX on CCASS respectively. China Connect Exchange Participants (CCEPs) and Trade-through Exchange Participants (TTEPs) are requested to note that going forward newly admitted ChiNext shares with stock codes starting with 302XXX will be mapped to 79XXX on CCASS.

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

² All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).



營運科

交易部

高級副總裁

林霽芝 謹啟

Farica Lam
Senior Vice President
Trading Department
Operations Division